



AHOORA AUSTRIA GLASS



AHOORA AUSTRIA GLASS

 This manufacturing and trading company consists of AHOORA AUSTRIA GLASS trading company in Vienna, Austria, and Ahoora Jam Glass Manufacturing Company in Zanjan Province, Iran, which operates in the field of manufacturing, distributing, and implementing all types of safety, security, and laminated glass. The types of glass products of this international company are being produced and operated in the Ahoora Jam Glass Complex, 300 kilometers from the capital, in the Khoramdara Industrial Park of Zanjan Province, in various sizes, thicknesses, and colors. The products produced are transported by land to Vienna, Austria, to AHOORA AUSTRIA GLASS trading company and other parts of Europe. The products of this company have national standards: 7235157918 and European CE: 019119744. For more information, you can visit the website, send an email, and contact us.

 Dieses Produktions- und Handelsunternehmen besteht aus der AHOORA AUSTRIA GLASS Handelsgesellschaft in Wien, Österreich, und der Ahoora Jam Glass Produktionsgesellschaft in der Provinz Zanjan, Iran. Das Unternehmen ist in der Herstellung, dem Vertrieb und der Umsetzung aller Arten von Sicherheits-, Schutz- und Verbundglas tätig. Die verschiedenen Glasprodukte dieses internationalen Unternehmens werden im Ahoora Jam Glass Komplex hergestellt, der sich 300 Kilometer von der Hauptstadt entfernt im Industriepark von Khoramdara in der Provinz Zanjan befindet. Die produzierten Produkte sind in verschiedenen Größen, Stärken und Farben verfügbar und werden auf dem Landweg nach Wien, Österreich, zur AHOORA AUSTRIA GLASS Handelsgesellschaft sowie in andere Teile Europas transportiert. Die Produkte des Unternehmens erfüllen nationale Standards (7235157918) und die europäische CE-Norm (019119744).

Für weitere Informationen besuchen Sie bitte die Website, senden Sie uns eine E-Mail oder kontaktieren Sie uns direkt.

 WWW.AHOORAAUSTRIGIASS.AT

 +4367761137329

 INFO@AHOORAAUSTRIAGLASS.AT

 Kinderspitalgasse 5/3, 1090 Wien, AUSTRIA

  +4368110736364

Douchecabine



▲ Installatie en implementatie van douchecabine



▲ Douchecabine

Gelaagd glas



▲ Productielijn voor gelaagd glas



▲ Beschermend gelaagd glas



Producten



▲ Producten laden

Installatie van producten



▲ Installatie van Ahoora gelaagd glas op openbare plaatsen